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 PROTOKÓŁ Nr X.2015 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 

która odbyła się w dniu 16 listopada 2015 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina  16.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,   

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Kierownika Planowania Przestrzennego 

Panią Małgorzatę Maśko-Horyza, radnych Rady Miasta Zielona Góra Marka Budniaka i Wiesława 

Kuchtę, Dyrektora Zakładu Komunalnego Leszka Klima, Przewodniczącego Zarządu Mariusza 

Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura 

Dzielnicy Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  

Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych  projektów  uchwał w sprawach:   

1/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla- 

Folklorystyczna w Zielonej Górze – druk nr 95. 

2/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla   obszaru położonego pomiędzy ul. Łężyca- Kwiatowa i ul. 

Łężyca Różana w Zielonej Górze – druk nr 90, 

3/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta 

Zielona Góra – druk nr 87, 

4/opinii o projekcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego – druk 85, 

5/opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia  wysokości 

stawek i zasad opłaty targowej – druk nr 88, 

6/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – druk nr 89,  

7/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 

nieruchomości – druk nr 92, 

8/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy  podatkowych – druk nr 93, 

9/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 86, 

10/opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 94. 
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Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad. 

1.Otwarcie sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto. 

2. Uchwalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  obrad poprzedniej  sesji.   

4. Rozpatrzenie projektów  uchwał (stanowisk) i podjęcie  uchwał (stanowisk) w sprawach: 

1/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu       

zagospodarowania przestrzennego, 

2/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 

3/zaopiniowania projektu uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – 

Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze w celu przekształcenia w jednostkę 

budżetową, 

4/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla- 

Folklorystyczna w Zielonej Górze, 

5/opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla   obszaru położonego pomiędzy ul. Łężyca-Kwiatowa i ul. 

Łężyca Różana w Zielonej Górze, 

6/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta 

Zielona Góra, 

7/opinii o projekcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego, 

8/opinii o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek 

i zasad opłaty targowej, 

9/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych,  

10/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od 

nieruchomości, 

11/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy  podatkowych, 

12/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Jany, 

13/opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze. 

5.Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne. 

7.Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z  poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu  ostatniej   Sesji. 

Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 
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Protokół przebiegu Sesji został przyjęty  przy 1  głosie  wstrzymującym się.  

 

4. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego /Racula- Zakole/. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że  projekt uchwały  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr X.81. 2015. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego /Racula-Wincentego Witosa/,. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr X.82. 2015. 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – Komunalnego Zakładu Gospodarczego w 

Zielonej Górze w celu przekształcenia w jednostkę budżetową. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr X.83. 2015. 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i Ochla-Folklorystyczna w Zielonej Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie.- uchwała  Nr X.93. 2015. 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Łężyca-Kwiatowa i ul. Łężyca- Różana w Zielonej 

Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, zgłoszono wniosek o wprowadzenie do projektu zapisu o rozszerzeniu 

zapisu w § 1 „wnioskuje się o poszerzenie granic przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu o 

teren wyznaczony w Studium na cmentarz”. Po odczytaniu projektu uchwały wraz z wnioskiem 

Przewodniczący Dzielnicy  spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15. radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie. – uchwała  Nr X.89.2015 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie  określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta Zielona Góra. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji,  w związku z tym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie - uchwała  Nr X.86. 2015. 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki  

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie- uchwała  Nr X.84.2015. 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że  następny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek i zasad opłaty 

targowej. 



7 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był już omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński – stwierdził, że w Mieście opłaty targowe powinny być zniesione tak jak 

zrobiono to w gminie. 

 

Innych pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 9 radnych, 4  radnych  było przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 

Uchwała została podjęta - uchwała  Nr X.87. 2015. 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały   też był omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu komisji, w związku z tym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 14. radnych, nikt z radnych nie był przeciw, 1 osoba  wstrzymała się 

od głosu. 

Uchwała została podjęta  – uchwała  Nr X.88. 2015. 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie - uchwała  Nr X.90. 2015. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15. radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie- uchwała  Nr X.91. 2015. 
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12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt  uchwały  był  omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, w związku z tym  spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - uchwała  Nr X.85.2015. 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny  projekt uchwały dotyczy   zaopiniowania 

projektu w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały  był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy 

Żeteckipowiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie- uchwała  Nr X.92. 2015. 

 

5.Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

1/ 

Radny  Krzysztof Wołczyński – powiedział, że na ostatniej sesji Pani Prezes ZWiK, mówiła o małej 

liczbie przyłączeń do sieci kanalizacyjnej, ale biorąc pod uwagę wymagania jakie są wymagane przy 

wystąpieniu o pozwolenie na przyłącze, nie dziwie się małej liczbie przyłączeń, dlatego  sądzę, że 

gdyby „wymagania” były mniejsze , a mieszkańcy sami mogli spełnić wymagania ZWiK bez pomocy 

fachowców, liczba przyłączeń byłaby znacznie większa. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że popiera stanowisko Pana radnego, sugestie przekażemy 

Pani Prezes. 

2/ 

Sołtys wsi Sucha – Ireneusz Rypson, powiedział że w Suchej 2 miesiące czekaliśmy na równiarkę, 

równiarka” niby” w ubiegły piątek była, ale efektów jej pracy niestety nie widać. 

 

Dyrektor Leszek Klim wyjaśnił, że pracą równiarki „dyryguje” Pan Zimparow. 

 

Sołtys wsi Jany Monika Turzańska- poinformowała, że od Pana Urbańskiego otrzymała informację że w 

przypadku Kidy sołectwo dołoży środków na naprawę dróg ze swoich środków, Urząd Miasta  „dołoży” 

do robót i drogi będą równane. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze  pytania. Pytań nie zgłoszono.                                               

 

Na tym  o godz. 16. 45 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 


